

SVENSKA DANSSPORTFÖRBUNDET

Styrelseprotokoll 18–2024

§§ 102–110

Datum: 2024-10-31

Tid: 18.00 –20.10

Plats: Digitalt på Teams

§ 102 MÖTETS ÖPPNANDE

Ordföranden Daniel Rolin hälsar alla välkomna och öppnar mötet.	
Närvarande:	Daniel Rolin, Oscar Ågren, Judith Martinez Åkesson, Therese Magnesen Komét, David Ekroth, Mike Gamble, Robert Kaland, Ulrika Lindström, Jennie Johansson & Anna Isvén
Förhinder:	Mike Gamble har förhinder och ansluter till mötet ca 19.05 vid §103 ekonomigenomgång
Tjänstgörande suppleanter:	Ulrika Lindström tjänstgör från 18:00 fram till 19.05 för Mike Gamble
Adjungerande:	Thomas Jansson, GS Ida Kvist under §5a, §5b, §6b, §6c, och §7
Valberedning:	Ylva Lindberg
Sekreterare:	Thomas Jansson
Justering:	Anna Isvén
Föredragningslistans godkännes:	Tillägg under §107 f Hiphop reglemente
Föregående protokoll:	Protokoll nr 17 2024-09-26 godkändes och lades till handlingarna.

§103 EKONOMI

Punkt	Ärende	Ekonomi
a)	Ekonomirapport	Ekonomirapport, balansrapport, resultatrapport och prognos presenterades och lades till handlingarna.

§104 GS RAPPORT

Punkt	Ärende	Beslut
a)	GS Rapport	Förbundsstyrelsen tog del av rapporten som diskuterades och godkändes och lades till handlingarna.
b)	Info från RF, SOK och internationellt	Löpande information har delgetts styrelsen via mejl. Therese Magnesen Komét lämnade en muntlig rapport från Warszawa och WDSF:s årsmöte. Sveriges delegation bestod av Therese Magnesen Komét, Judith Martinez Åkesson, Cecilia Lazar, Lena Arvidsson(WRRC) samt Thomas Jansson, GS.

c)	Beslutslogg och åtgärdslista	Genomgång av beslutsloggen i den nya Planner
----	------------------------------	--

§105 VO/SO/STÖD VIKTIG INFORMATION

Punkt	Ärende	Beslut
a)	Protokoll VO SLT Protokoll 15 sep	Förbundsstyrelsen har tagit del av protokollet och lägger det till handlingarna.
b)	Protokoll 240824 Stödområde paradans	Förbundsstyrelsen har tagit del av protokollet och lägger det till handlingarna. FS reflekterar att det är ett stort omfång av aktiviteter och behov att fokusera och stötta upp med bemanning.
c)	Protokoll VO-Breaking Protokoll - DSF x Community 21okt24	Förbundsstyrelsen har tagit del av protokollet och lägger det till handlingarna. Mike Gamble har gjort en bra omstart med att samla kulturen, dansare och Danssportförbundet i en gemensam positiv dialog om framtiden.

§106 PROJEKT RAPPORT

Punkt	Ärende	Beslut
a)	Projektrapport Inkluderingsprojektet Sep 2024 (Trygg idrott)	Förbundsstyrelsen har tagit del av rapporten och lägger det till handlingarna. Genomgång och presentation gällande projektet från de projektledare som håller i projektet Trygg idrott. Enkätsvaren är i majoritet från BRR. Projektledarna söker nu intervjuer från fler grenar för att få en helhetsbild för förbundet.
b)	Projektrapport Utbildningsprojektet	Ida Kvist rapporterade om nuläget i utbildningsprojektet och hur långt respektive sportgren kommit. VO-SLT ligger först och de andra kommer strax efter i olika faser. Projektet följer budget. Det kan behövas ta in extern hjälp för att färdigställa visst sportgrensspecifikt material. Uppdrogs till Ida Kvist att skapa en översiktmatris med vilka utbildningar som är planerade, på väg in just nu och vilka som är klara.
c)	Utredning Arvoden, ersättningar och avgifter	Förbundsstyrelsen har tagit del av rapporten och lägger det till handlingarna. Viktigt att få ut ytterligare information kring behovet av att få fler delaktiga i projektet.

§107 ANMÄLDA ÄRENDEN/INKOMNA SKRIVELSER

Punkt	Ärende	Beslut
-------	--------	--------

a)	Internationell handlingsplan - Förslag om nytt Stödområde	<p>När kansliet har arbetat med evenemangsstrategier har de samtidigt uppdaterat DSF fastlagda internationella strategi som nämndes ovan. Vi har bytt till rätt mall, justerat strukturen samt lagt till nya delar som var kopplade till uppdraget så att det hänger ihop i en helhet.</p> <p>Förbundsstyrelsen beslutar att:</p> <ul style="list-style-type: none"> - fastställa en uppdaterad Internationell strategi med tillägg och World Ability sports - tillsätta ett nytt Stödområde Internationell för att skapa en tydlig hemvist för dessa frågor.
b)	Beslutsunderlag Revidering Instruktioner för grenspecifika verksamhetsområden - utbildningsplan	<p>FS har tagit beslut om Svenska Danssportförbundets Utbildningsstrategi den 5 juli 2024. Detta för med sig revidering inom avsnittet 3.2 Utbildning och 7. Kommunikation av följande fastställt dokument "Instruktioner för Grenspecifika Verksamhetsområden"</p> <p>I arbetet med revideringen har VO:n samt Stödområde paradans varit involverade.</p> <p>Förbundsstyrelsen beslutar att:</p> <ul style="list-style-type: none"> - fastställa revideringen av Instruktioner för Grenspecifika Verksamhetsområden gällande avsnitten 3.2 och 7 enligt förslaget.
c)	Besluta Antidopingplan Svenska Danssportförbundet	<p>Antidoping Sverige (ADSE) har ålagt samtliga förbunds inom Riksidrottsförbundet (RF) att uppdatera sin Antidopingplan under 2024. En mall inkl. instruktioner har kommit från ADSE att använda sig av.</p> <p>Arbetet med att uppdatera Antidopingplanen har genomförts av Ida Kvist och Magnus Lampert och hänsyn till den gamla har tagits där det relevanta har lyfts in.</p> <p>I nuläget är det 50 av 180 föreningar som genomgått vaccinera klubben.</p> <p>Förbundsstyrelsen beslutar att:</p> <ul style="list-style-type: none"> - fastställa den nya Antidopingplanen för DSF och ersätter den gamla. <p>Förbundsstyrelsen ger kansliet i uppdrag att göra följande:</p> <ul style="list-style-type: none"> - skicka in den nya Antidopingplanen till ADSE. - uppdatera websida. - informera organisationen på bred front. - Föra in i tävlingshanledningen samt andra styrdokument
d)	Beslutsunderlag Entledigande Jonas Boberg	<p>Jonas Boberg har på egen begäran begärt att få bli entledigad från VO-BRR.</p>

		Förbundsstyrelsen beslutar att: - entlediga Jonas Boberg på egen begäran
e)	Förslag av ändring av licensår - Beslut om uppdrag arbetsgrupp	En fråga är insänd från VO-BRR om att ändra licensåret som idag följer kalenderåret så att det följer tävlingsåret. Förbundsstyrelsen beslutar att - starta en utredningsgrupp bestående av representanter från juridiska, SO Tekniska samt David Ekroth och Thomas Jansson för att ta fram ett underlag till decembermötet.
f)	Reglemente Hiphop	Förbundsstyrelsen uppdrog till VO-Hiphop att tillsammans med Stöd Juridik färdigställa reglementet och inkomma till förbundsstyrelsen för ett Per Capsulam beslut.

§108 ÖVRIGA FRÅGOR

Punkt	Ärende	Beslut
a)	Diskutera kandidater till Riksidrottsstyrelsen och andra uppdrag inom RF	Förbundsstyrelsen diskuterade olika nomineringsalternativ inför kommande Riksidrottsmöte och arbetar vidare med frågan.
b)	Status bemanning VO BRR riktade insatser (RK/UL)	Kansliet har annonserat i olika kanaler efter resurser till våra VO:n och även ordföranderollen i VO-BRR. Förbundsstyrelsen har genomfört flera riktade aktiviteter för att rekrytera till VO:t. Robert Kaland och Ulrika Lindström har medverkat på VO mötet. Arbetsområde Lindy diskuterades och det föreslogs att starta ett projekt för att arbeta med den fortsatta utvecklingen.
c)	Uppföljning Fox	Thomas Jansson och Daniel Rolin har varit med på Foxföreningens första styrelsemöte och diskuterade framtiden för Foxen. De har startat en tävlingskommitté som arbetar fram regelverk och system för tävling. De arbetar också med att definiera Svensk Fox. Fortgående dialog.
d)	FS representation på kommande mästerskap & ev internationella tävlingar	GS lägger upp kommande tävlingar och event som FS bör medverka på. Listan läggs upp i Planner så att FS anmäla sin tillgänglighet.
e)	Reflektioner Augustikonferenser.	Bordläggs på mötet
f)	Förenings enkäten - skall vi fortsätta skicka ut motsvarande material som förra gången	Samsyn att enkäten är för mastig och att vi försöker samla in data och svar i förenklad modell. Daniel, Anna och Ida arbetar fram en förenklad modell
g)	Status Verksamhetsplaner & budget	GS rapporterade om status gällande budget arbetet och hur långt VO/Stöd/kansli och övriga kommit med uppföljning av sin verksamhetsplaner (Omgång 2).

§109 FRAMTIDA MÖTEN OCH ARBETSHELGER

Punkt	Ärende	Beslut
a)	Framtida beslutade möten och arbetsdagar	<ul style="list-style-type: none">- FS-möte 28/11- FS-möte 19/12- FS-möte 30/1 2025- FS-möte 27/2 2025- Arbetshelg 1-2/3 2025- FS-möte 27/3 2025- Förbundsmöte 26/4 2025

§110 MÖTETS AVSLUTANDE

Mötesordförande avslutar mötet.

Thomas Jansson
Sekreterare

Daniel Rolin
Mötesordförande

Anna Isvén
Justerare

SIGNATURES**ALLEKIRJOITUKSET****UNDERSKRIFTER****SIGNATURER****UNDERSKRIFTER**

This documents contains 5 pages before this page

Dokumentet inneholder 5 sider før denne siden

Tämä asiakirja sisältää 5 sivua ennen tätä sivua

Dette dokument indeholder 5 sider før denne side

Detta dokument innehåller 5 sidor före denna sida

authority to sign

representative

custodial

asemavaltuus

nimenkirjoitusoikeus

huoltaja/edunvalvoja

ställningsfullmakt

firmateckningsrätt

förvaltare

autoritet til å signere

representant

foresatte/verge

myndighed til at underskrive

repræsentant

frihedsberøvende